



# STUDENTPARLAMENTET

## Referat til SP-møte 12-13 januar 2024

**Fredag**

**Tid: 11:30 – 16:00**

**Lørdag**

**Tid: 09:00 – 16:00**

**Sted: NLA Gimlekollen campus**

Til stede:

Muhammad Alkabra

Bilal Muhammad

Faith M Moriah

Getachew Ararsie

Alise Myrvoll

Odd Harald Reme (Organisasjonskonsulent)

Sak/år		Vedlegg
SP 1/23	<p><b>Godkjenningssak:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Valg av referent: Odd Harald Reme</li><li>• Valg av ordstyrer: Odd Harald Reme</li><li>• Valg av møteleder: Bilal Muhammad</li><li>• Innkalling og sakliste, godkjent</li><li>• Referat av referat fra SP-møte desember 2023, godkjent med følgende hensyn og endringer: SP fjernet kommentarer referatet tillagt etter møtet, og valgte å beholde detaljer slik de står for å synliggjøre disse.</li></ul> <p>Til informasjon: SP har fått tilsendt innvendinger til godkjenning av referatet fra desember. SP har også fått tilsendt per epost innvendinger til godkjenning av referatet fra november. Innvendinger ble opplest og gjennomgått i sin helhet. Dette ble vurdert, og ikke tatt til følge eller inkludert som vedlegg i referatet.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Saker meldes opp til eventuelt</li></ul>	

--	--	--

<p>SP 3/24 - 8/24</p>	<p><b>Orienteringssak</b></p> <p><b>SP 3/24 Evaluering av Studentdemokratisk uke (Pilotprosjekt)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Bra uke og bra i forhold til synliggjøring, som var hensikten.</li> <li>● Vi hadde lave forventninger, men flott gjennomført.</li> <li>● Spørreundersøkelsen til SR Gimlekollen gav ny og verdifull informasjon.</li> </ul> <p>Forbedringsforslag:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Bedre/mer planlegging</li> <li>● Bedre/mer/tidligere kommunikasjon. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Mulige plattformer: Informasjon på canvas (kom litt sent); Mer plakater (eks toaletten); Få undervisere til å informere i klasserommet; Benytte nettverket i NLA.</li> <li>○ Mer informasjon ut, som også retter oppmerksomhet mot pilotprosjektet.</li> </ul> </li> <li>● Eksempel på arrangement, SR/SP-Stand på tirsdag: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Gjennomført som planlagt, konkurranse, mat fra forskjellig kultur, spørreundersøkelse, premier, plakater og talkingpoints.</li> <li>○ Endringsforslag (Mindre studenter enn forventet): <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Stand bør legges til dager hvor det er flere studenter til stede</li> <li>■ Stand kan legges til starten av studiedagen slik at man kan møte studentene når de ankommer.</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>● Eksempel på arrangement, Prat om Linjeforening: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Få som møtte, tekniske problemer.</li> <li>○ Endringsforslag: <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Bedre og mer promotering.</li> </ul> </li> </ul> </li> </ul>	
---------------------------	---	--

	<p style="text-align: center;">■ Teknisk gjennomgang før møtet</p> <p>SP 4/24 Studiebarometer</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● SP viser til siden nla.no/kvalitet, og ber hvert medlem orientere seg om resultatene.</li> </ul> <p>SP 5/24 Samarbeidsavtalen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Samarbeidsavtalen er revidert. SP orienteres.</li> </ul> <p>SP 6/24 Studentdemokratisk modell</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● SP orienteres om ny modell i samarbeidsavtalen.</li> </ul> <p>SP 7/24 Spørreundersøkelser</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Psykiske undersøkelsen og mattilsyn dokumentet er oppdatert. SP orienteres.</li> </ul> <p>SP 8/24 Lederskapstrening</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● SP orienteres om unntak til oppmelding i ORG 101. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Innleveringsfrist for kompensasjonsoppgave for ORG101 er satt til 4. februar 2024.</li> <li>○ Medlemmer i SP bes om å gi påminnelse til sine aktuelle representanter i Studentdemokratiet.</li> </ul> </li> <li>● Ledertrening gitt til SP medlemmer, fysisk kurs, fra SiA og NLA, 11/1-24 i forbindelse med og tilknytning til SP møte.</li> </ul>	
<p><b>SP 9/24</b></p>	<p><b>Vedtak: Revidering av budsjett</b></p> <p><u>Nytt budsjett for studentdemokratiet etter økning</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● AU legger fram oppdatert budsjett etter signal om ytterligere tilskudd på 100.000kr fra NLA etter inflasjonsjustering. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Det bes om at Org rådg spesifiserer vår og høst til lørdag 13 januar, og det vedtas enstemmig å flytte sak SP 9/24 til lørdag.</li> </ul> </li> </ul> <p>Endringer:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Budsjettet endres for våren 2024, med en justering på alle poster for vår 2024 etter vedtak SP 32/23 av oktober 2023.</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Forslag om betydelig ekstra midler til Studentråd og satsing på promotering og studentvelferd, enstemmig vedtatt. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Midler satt av til egen «studentskjerm» på hvert campus, 60.000kr</li> <li>○ Økning med ytterligere 15.000kr til hvert SR</li> </ul> </li> <li>● Satsing på promotering og synliggjøring av SP <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Digitale plattformer får tilskudd på 20.000kr</li> <li>○ Overføring av høstens promotering post til våren. Ytterligere 10.000kr promoteringsmateriell. Totalt 15.375kr</li> <li>○ Søkbare midler settes opp til 49.151kr.</li> </ul> </li> <li>● Kommunikasjonsleder-post på 4500 justeres som vist over, og splittes mellom Alise og Thor Olav etter vedtak og valg i desember 2023.</li> </ul>	
<p><b>SP 10/24</b></p>	<p><b>Vedtak: Klargjøring av Årsrapport</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● AU presenterer årsrapporten i sin helhet, enstemmig godkjent og vedtatt med følgende endringer. SP ber AU om å legge til eller endre følgende:</li> <li>● Kommentar til 2.4: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Fulle ut Jan-April <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Periode uten Org kons</li> <li>■ Valg av nytt SP</li> <li>■ Artikler og fokus på synlighet</li> <li>■ Revidering av budsjett.</li> </ul> </li> <li>○ Legge til August: Vurdering behov for strukturelle og grunnleggende endringer av Studentdemokratiet. Vurdere ulike demokratiske modeller.</li> <li>○ Små endringer foreslått, eks: Flytte punkt om ledelsen fra desember til januar, hvor man også bør legge til</li> </ul> </li> </ul>	

	<p>ledertrening (SiA, NLA)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Kommentar til 2.6: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Inkludering av SR i SP</li> <li>○ Ledertreningskurs og opplæring av et parlament hvor alle er nye medlemmer.</li> <li>○ Behandlet mistillitsforslag, og andre krevende saker bør inkluderes i årsrapporten.</li> </ul> </li> <li>● Kommentar til 3-6: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ SP leder utsetter frist til ferdigstilling og innlevering for SR til 25. januar 2024.</li> <li>○ Til orientering er fristen for innsendelse av årsrapport til Høgskolestyret 1. februar 2024.</li> </ul> </li> </ul>	
--	---	--

<b>SP 11/24</b>	<p><b>Vedtak: Sak 11/24 utsettes til neste SP-møte, da ingen representanter fra Bergen var til stede. Enstemmig vedtatt.</b></p> <p>UH-Nett Vest representant</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Løsning/modell for UH-nett vest representant:</li> <li>● SP vurderer hvilken modell som er aktuelt</li> </ul>	
<b>Pause</b>	<p><b>Studentparlamentet tar en pause i møtet kl 16:00, og avslutter for dagen. Møtet fortsetter kl 09 på lørdag, campus Gimlekollen.</b></p>	
<b>SP 12/24</b>	<p><b>Vedtak: Dokument for forventninger og tydeliggjøring av SPs verv Vedtatt enstemmig.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● SP ber organisatorisk nestleder formulere et dokument som beskriver forventningene til de ulike vervene i parlamentet. Dette for å gjøre det enklere for de som innehar disse posisjonene å forstå sin rolle, spesielt med tanke på å gjøre inngangen i parlamentet enklere og mer oversiktlig. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Organisasjonsleder sender ut en konkret og tydelig bestilling til alle medlemmer, og ber dem beskrive sine roller og verv.</li> <li>○ Organisasjonsrådgiver bistår i prosessen.</li> </ul> </li> <li>● <b>Forenklet strukturert dokument for alle verv i SP bør inneholde:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ <b>Steg for steg (Årshjul)</b></li> </ul> </li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ <b>Nyttige generelle tips</b></li> <li>○ <b>Relevante kontaktpersoner</b></li> <li>○ <b>Vervets oppgaver ut ifra vedtekter</b></li> <li>○ <b>Beskrivelser skal følge lik standard for alle verv.</b></li> <li>● <b>Organisatorisk nestleder skal oppdatere SP i februar møte om fremdrift og om det er mulig å produsere dokumentet for SP i SP-møte i mars.</b></li> <li>● <b>Det er ønskelig at dokumentet er presentabelt og på plass allerede 16. mars, før valgperioden for nytt SP er over.</b></li> </ul>	
<b>SP 13/24</b>	<p><b>Vedtak om Politisk nestleder rolle, vedtatt enstemmig</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● SP bør være i aktiv dialog med studenter og Studentdemokratiet. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Oppdatere seg på relevante politiske saker og nyheter nasjonalt og internasjonalt</li> <li>○ Innhente informasjon via spørreundersøkelser, dialog og lignende.</li> <li>○ Invitere (via epost) til medlemmer i studentdemokratiet om å bidra som skribenter i Studentdemokratiet for publisering, hvor Politisk leder kan administrere dette (redaktørpolitisk ansvar) og videreformidle til SP og da særlig kommunikasjonsansvarlig.</li> <li>○ Journalist studenter bør utfordres til å skrive om SP og SR sine politiske saker. Gå gjerne via foreleser for å oppmuntre journaliststudenter til å delta.</li> </ul> </li> </ul>	
<b>Lørdag 12:15 – 12:45</b>	<p><b>Besøk av Mari Sagulin, Leder for Internasjonalt kontor NLA</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● <b>Velkommen og presentasjon</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ <b>Int studenter: Global Journalism-studenter (Gimlekollen), mastergradsstudenter og utvekslingsstudenter, 2årige program, Interkulturelle studier og LU 1-7 (Bergen), Det kommer også internasjonale studenter til Haugeprogrammet (Oslo/Krsand).</b></li> </ul> </li> <li>● <b>Samtale om språkkurs for internasjonale studenter</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ <b>Historikk (samarbeid med KiA) og dagens økonomiske utfordringer for int. studenter.</b></li> <li>○ <b>Mulig språkkurs på Kongsgård</b></li> <li>○ <b>Int kontor gjøres oppmerksom på at det ikke</b></li> </ul> </li> </ul>	

	<p style="text-align: center;"><b>foreligger en språkpolitikk for int.studenter per i dag, og at SP jobber med å utfordre NLA på å utforme dette i tråd med UH-rådet.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Samtale om synliggjøring og representasjon for internasjonaliserings hovedansvar i relasjon til Studentdemokratiet, og hvordan SP kan bidra til å ivareta promotering av internasjonalisering og internasjonale studenter, når det gjelder utveksling, mottak, inkludering (eks «buddies») og lignende.</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ <b>Diskusjon hvorvidt man kan ha personer i SP som aktivt har internasjonalisering som sitt anliggende/ansvar. Eks kontaktperson, internasjonalt leder-verv, representasjon i internasjonale utvalg og lignende.</b></li> <li>○ <b>Nivå bør kontakten knyttes, da mye av kontakten er lokalt.</b></li> <li>○ <b>Studiestart og velkomst.</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ <b>SP og SR samarbeider for å synliggjøre studentanliggende i studiestartuken.</b></li> <li>▪ <b>«Buddy-programme» har tidligere vært forsøkt, men i dag er det ikke satsing på grunn av manglende ressurser og engasjement.</b></li> </ul> </li> </ul> </li> </ul>	
<p><b>SP 14/24</b></p>	<p><b>Planlegging for SP valg, enstemmig vedtatt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>10. Februar SP-møte.</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ <b>Opprette valgkomite (strategi for rekruttering)</b></li> <li>○ <b>Fordele oppgaver i valgperioden</b></li> <li>○ <b>Kommunikasjon har anskaffet promoteringsutstyr innen utgangen av februar, men oppdaterer SP i møte om fremdrift og eventuelle utfordringer.</b></li> </ul> </li> <li>• <b>Offisiell periode for å melde seg som SP-kandidat: 1. mars til 31.mars («Soft deadline»).</b></li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"><li>○ Ved mindre enn 8 kandidater flyttes fristen fortløpende til det er nok kandidater, men ikke lengre enn 14. april («Hard deadline»)</li><li>● 16. mars SP møte<ul style="list-style-type: none"><li>○ Attester og diplom sendes til avtroppende SP medlemmer (utenom AU).</li><li>○ Oppdatering om valg og kandidater, og vurdere behov for ytterligere promotering av valget.</li></ul></li><li>● Valgperiode: Urnevalg 2. april til 14. april, administrert av organisasjonsrådgiver.<ul style="list-style-type: none"><li>○ Ved mer enn 8 kandidater 31. mars, avholdes urnevalg: 2. april til 14. april.</li><li>○ Ved mindre enn 8 kandidater 31. mars utvides frist fortløpende for å melde seg som kandidat med opptil 14 dager, til det er 8 kandidater for nytt SP.</li></ul></li><li>● SP-møte 20. april:<ul style="list-style-type: none"><li>○ Valgresultat kunngjøres for SP.</li><li>○ Oppdatering av nettsider</li></ul></li><li>● Valgresultat kunngjøres 22. April (øvrige NLA studenter)</li><li>● SP-Konstitueringsmøte nytt SP: 11. Mai, Bergen<ul style="list-style-type: none"><li>○ Sittende AU deltar sammen med nye SP medlemmer.</li><li>○ Valg av nytt AU</li><li>○ Valg av representanter til råd og utvalg</li><li>○ Fastsette dato for 1. møte høst 2024 og overlapp med avtroppende AU.</li><li>○ Planlegge studiestart</li><li>○ Orientering og forventningsavklaring</li></ul></li><li>● Overlapp med sittende AU i løpet av juni.</li></ul>	
--	--	--



<p><b>SP 15/24</b></p>	<p><b>Sette overordnet plan for SP valget, enstemmig vedtatt.</b></p> <p>Kort gjennomgang av status og tiltak i forhold til synliggjøring: demokratiuke, nettsider, SoMe, enkeltsaker, spørreundersøkelser, arrangement, avisinnlegg og lignende.</p> <p>SP diskuterte AU Modell i SP, ledergruppe (AU, innhold, utgifter og mandat) med tanke på unntaket av delt kommunikasjonslederansvar vår 2024.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Dagens modell får støtte og vedtektene er fremdeles gjeldende. Deling av kommunikasjonslederstillingen 50/50 i desember tilsier at dette er et unntak ifht vedtektene. De som deler vervet deler én stemme i AU-møte sammenheng. Ved SP møter har de to som deler vervet som kommunikasjonsleder en stemme hver som normalt.</li> <li>• Begge kommunikasjonslederne får dekket mat, overnatting og reiseutgifter i møtesammenheng, ettersom begge bør få dekket utgifter knyttet til møtevirksomhet knyttet til AU.</li> <li>• AU fortsetter i neste periode som tidligere, med ett kommunikasjonsleder-verv som fylles av en person.</li> </ul> <p>Fadderordningen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• SP har tidligere satt av øremerkede midler til fadderordningen. Midlene disponeres av SR, da fadderordningen ikke får egen konto hos NLA. Dersom fadderordningen faller bort, vil SR vurdere hvordan midlene på best mulig måte kan tilkomme studentvelferd under studiestart.</li> <li>• Satt av betydelig økning med økonomiske midler til SR. Det er opp til hvert SR å vurdere hvor mye de har anledning til eller ønsker å bidra i ytterligere økonomisk støtte til fadderordningen eller tilsvarende ordninger på sitt studiested.</li> <li>• Perioden med å etablere fadderstyre bør begynne tidligere. SP anbefaler NLA å legge opp til å etablere fadderstyre for kommende Studiestart innen utgangen av januar.</li> <li>• SP avventer videre oppfølging av fadderordningen til NLA gir signaler videre signaler om hvordan fadderordningen for høsten 2024 er planlagt.</li> </ul>	
<p><b>SP 16/24</b></p>	<p><b>Eventuelt og Møtekritikk</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Sak innmeldt av SP leder: Innføring av Møteregler (Forretningsorden) og retningslinjer for SP, for å forbedre møtekulturen. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Saken utsettes til neste SP-møte, enstemmig vedtatt</li> <li>○ SP ber AU å fremlegge et forslag til møteregler basert på innspill fra Studentvelferdsveiledningen regionalt.</li> </ul> </li> </ul> <p>Møtekritikk:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Det er veldig positivt å samles fysisk, både for å bygge relasjon (tillitt) og gjennomføring av møtet.</li> <li>• Det har vært et tett program med aktiviteter gjennom uken, og man trenger tiltak for å holde konsentrasjonen oppe, som avbrekk og sosiale aktiviteter.</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"><li>• SP har tatt kritikk fra sist møte til etterretning, dagens møte<ul style="list-style-type: none"><li>○ Holdt seg innenfor avsatt møtetid,</li><li>○ Arbeidet aktivt med etablering av sunn møtekultur,</li><li>○ Forbedret kommunikasjon,</li><li>○ Fokuset på Ydmykt- og Demokratisk lederskap, gjennom ledertrening og team-building øvelser.</li></ul></li></ul>	
--	---	--